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anywaves.comToulouse (France) - August 2024 JOB OFFER

Accounting and Management Control Apprentice (M/F)

Anywaves, the only pure European space antenna equipment manufacturer, aims to become 
the world leader in antennas for satellite constellations.
Based in Toulouse, Europe's space capital, Anywaves designs, manufactures, and delivers 
off-the-shelf (COTS) and custom antennas worldwide.
Thanks to the ingenuity and efficiency of its team, Anywaves, which is EN9100 certified, is 
taking on the challenge of developing a new generation of antennas with added value for its 
customers. Performance, reliability, and short lead times are the basis of its value 

About the position:

We are looking for an Accounting and Management Control Apprentice to join our Finance 
Department. Under the supervision of the Finance Director, you will actively participate in 
accounting management and monitoring the company's key performance indicators (KPIs). 
This work-study contract will give you the opportunity to gain valuable experience in an 
international and dynamic environment.

Missions:

 General Accounting : 

 o Entry and verification of accounting data (suppliers, clients, bank)
 o Reconciliation of third-party accounts
 o Matching supplier invoices with quotes in the ERP system
 o Participation in interim and annual closing tasks

 Analytical Accounting:  

 o Analytical allocation of accounting entries
 o Monitoring budgets and certain KPIs
 o Tracking employees' timesheets

 Cash flow management: 

 o Preparing supplier payments

 Internal & external relations: 

 o Daily collaboration with members of the finance and legal departments
 o Occasional interactions with all employees and managers as needed
 o Contact with the accounting departments of certain clients and suppliers

 

About Anywaves



Start: as soon as possible
Contract type: aprenticeship
Location: Toulouse, France (31000)
Reference number : ANY-213-JO-ALL-Ed1

To apply, please send your CV and cover letter to: r.h@anywaves.com

Profile required:

You are currently pursuing a master's degree at a business school with a specialization in
finance, audit, or accounting, or a diploma such as the Master's in Accounting, Control, and
Audit (CCA) or the Advanced Diploma in Accounting and Management (DSCG).

You have a solid understanding of accounting and tax rules and are highly proficient with
office tools, particularly Excel. In our international context, proficiency in English is a
significant advantage.

You are known for your autonomy, attention to detail, dynamism, and excellent interpersonal
skills. An interest in task and process automation would also be appreciated.
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Apprenti en comptabilité
et en contrôle de gestion (H/F)

OFFRE DE POSTE



anywaves.comToulouse (France) - Août 2024 OFFRE DE POSTE

Apprenti en comptabilité et en contrôle de gestion (H/F)

À propos d’Anywaves
Anywaves, seul pur équipementier antenne spatiale européen, ambitionne de devenir leader 
mondial des antennes pour les constellations de satellites. 
Basé à Toulouse, capitale européenne du spatial, Anywaves conçoit, fabrique et livre partout 
dans le monde des antennes sur étagère (COTS) ou sur mesure.
Grâce à l’ingéniosité et l’efficacité de ses équipes, Anywaves, certifié EN9100, relève le défi 
de développer une nouvelle génération d’antennes à très forte valeur ajoutée pour ses 
clients.  Performance, fiabilité et délais courts sont la base de sa proposition de valeur.  

Le poste :

Nous recherchons un(e) Apprenti(e) en Comptabilité et Contrôle de Gestion pour rejoindre 
notre Direction Financière. Sous la responsabilité du Directeur Financier, vous participerez 
activement à la gestion comptable et au suivi des indicateurs clés de performance (KPI) de 
l'entreprise. Ce contrat d'alternance vous offrira l'opportunité d'acquérir une expérience 
enrichissante dans un environnement international et dynamique.

Les missions :

 Comptabilité Générale : 

 o Saisie et contrôle des éléments comptables (fournisseurs, clients, banque)
 o Lettrage des comptes tiers
 o Rapprochement des factures fournisseurs avec les devis dans l'ERP
 o Participation aux travaux de clôture intermédiaire et annuelle

 Comptabilité Analytique : 

 o Imputation analytique des écritures compatbles 
 o Suivi des budgets et de certains KPI 
 o Suivi des feuilles de temps des collaborateurs

 Trésorerie  : 

 o Préparation des virements fournisseurs

 Relations internes et externes : 

 o Collaboration quotidienne avec les membres de la direction financière et légale
 o Interactions ponctuelles avec l'ensemble des salariés et managers en fonction des  
 besoins 
 o Contacts avec les services comptables de certains clients et fournisseurs



Date de début : dès que possible 
Type de contrat : alternance
Localisation : Toulouse, France (31000)
Référence de l’offre : ANY-213-JO-ALL-Ed1

Pour postuler, merci d’envoyer votre CV à l’adresse suivante : r.h@anywaves.com

Profil recherché:

Vous êtes actuellement en préparation d’un master en école de commerce avec une 
spécialité en finance, audit ou expertise, ou bien d’un diplôme tel que le Master CCA 
(Comptabilité, Contrôle, Audit) ou le DSCG (Diplôme Supérieur de Comptabilité et de 
Gestion). 

Vous maîtrisez les bases des règles comptables et fiscales et avez une forte appétence pour 
les outils bureautiques, en particulier Excel. Dans notre contexte international, la maîtrise de 
l'anglais est un atout non négligeable.

Vous êtes reconnu(e) pour votre autonomie, votre rigueur, votre dynamisme, ainsi que pour 
votre excellent relationnel. Un intérêt pour l'automatisation des tâches et des processus 
serait également apprécié. 
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